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TECHNICAL DATA SHEET

POLINOX
STAINLESS STEEL CLEANER AND POLISH

DESCRIPTION

It is formulated for use in food industries, restaurants, bars, hotels, hospitals, schools and other public places.
POLINOX is a concentrated product, easy and economical to use. It is very effective to remove finger prints, grease and water
spots from stainless steel, aluminium and other metals. It protects surfaces and gives a shiny and impeccable finish, leaving no oily
residue.

DIRECTIONS FOR USE

Use a little quantity of POLINOX with a clean cloth. Wipe surface and remove the excess of product with a clean cloth. The use of
an excess of POLINOX produces stains on stainless steel. Avoid contamination of food. All equipments or surfaces subject to food
contact must be thoroughly washed with an appropriate detergent and rinsed with potable water before reuse.

INGREDIENTS

Petroleum distillate

SPECIFICATIONS REGULATIONS AVAILABLE SIZES

- Appearance : Clear liquid - WHMIS : - 12*1 L code # 150012
- Color : Colorless - beige - TDG : UN1993, FLAMMABLE LIQUID - 4*4 L code # 150044
- Odor : Solvent (light) N.O.S., (Petroleum distillate),
- Concentrated pH / 1% : Not applicable Class 3, PG III
- Density 25 °C (kg/L) : 0.82 - 0.84 - CFIA : Approved
- Active material (%) : 100

HAZARDS / PRECAUTIONS / FIRST AID

DANGER. May be fatal if swallowed and enters airways. No smoking. Wear protective gloves/protective clothing/eye
protection/face protection. If on skin (or hair): Remove/take off immediately all contaminated clothing. Wash with a plenty of soap
and water. If swallowed: Immediately call a POISON CENTER or doctor/physician. Do NOT induce vomiting.
For more informations, consult the safety data sheet.

NOTE

B.O.D. CHEMICALS INC. may not be responsible for damages or physical injuries resulting in the use of this product. The user recognizes the risk
in the use of this product and must consult and respect directions and dangers of this product. Consult the safety data sheet and the label of the
product for more details.
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FICHE TECHNIQUE

POLINOX
POLI-NETTOYANT POUR ACIER INOXYDABLE

Il est formulé pour utilisation dans les industries alimentaires, restaurants, hôtels, hôpitaux, écoles et autres édifices publics.
POLINOX est un poli-nettoyant concentré pour acier inoxydable, facile à utiliser et économique à l’usage. Il est très efficace pour
enlever les marques de doigt, la graisse et les coulisses sur l’acier inoxydable, l’aluminium et autres métaux. Il protège les surfaces
et leurs procure un fini lustré et impeccable, sans laisser de résidu huileux.

Appliquer sur la surface une très petite quantité de POLINOX avec un linge propre. Essuyer pour enlever l’excédent de produit
avec un linge propre. L’usage en excès du produit laissera des tâches sur l’acier inoxydable.
Éviter la contamination des aliments. Tous les équipements et surfaces entrants en contact avec les aliments doivent être lavés à
fond avec un détergent approprié et rincés avec de l'eau potable avant d'être réutilisées.

Distillats de pétrole.

- Apparence : Liquide clair - SIMDUT : - 12*1 L code # 150012
- Couleur : Incolore - beige - TMD : UN1993, LIQUIDE INFLAMMABLE - 4*4 L code # 150044
- Odeur : Solvant (légère) N.S.A., (Distillat de pétrole),
- pH concentré / 1% : Sans objet Classe 3, GE III
- Densité à 25 °C (kg/L) : 0.82 - 0.84 - ACIA : Approuvé
- Matière active (%) : 100

DANGER. Peut être mortel en cas d'ingestion et de pénétration dans les voies respiratoires. Ne pas fumer. Porter des gants de
protection, des vêtements de protection, et une visière de protection pour les yeux et visage. En cas de contact avec la peau (ou
les cheveux): Retirer immédiatement tous les vêtements contaminés. Laver abondamment à l'eau et au savon. En cas
d'ingestion: Appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin. NE PAS faire vomir.
Pour plus d’informations, consulter la fiche de données de sécurité.

LES CHIMIQUES B.O.D. INC. ne peuvent en aucun cas être tenu responsable des dommages ou des blessures corporelles pouvant résulter de
l’utilisation de ce produit. L’utilisateur reconnaît les risques reliés à l’usage de ce produit et se doit de consulter et de respecter les directives et les
mises en garde de ce produit. Consulter la fiche de donnée de sécurité et l’étiquette du produit pour plus de détails.
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